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ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  23 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2024 ΚΑΙ ΩΡΑ 8:30Μ.Μ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
 4.  Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8.  Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12.  Πάντζιαρου Ροκόπου 

Γιόλα 
Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 13.  Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14.  Παπαζαχαρίου 

Κωνσταντίνα 
Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 15.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 16.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 17.  Χατζηχριστόφη Σ. 

Σταύρος 
Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

    

ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  
1. Γεωργίου Καρούσιου 

Νατάσα 
Δημοτικός Γραμματέας 

 
 
 

1) Αρ. Θέματος 98.8/2024.  
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη αποφάσεων σε σχέση με το 

αίτημα του Δήμου Αθηένου για διάνοιξη της διόδου Πυροΐου. 
 

Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι ενόψει 
της κατάστασης που διαμορφώνεται μετά τη συνάντηση του Προέδρου της 
Δημοκρατίας κ. Νίκου Χριστοδουλίδη με τον Γενικό Γραμματέα των Ηνωμένων 
Εθνών και τον Τ/Κ ηγέτη στη Νέα Υόρκη και τη συζήτηση για μέτρα 
οικοδόμησης εμπιστοσύνης και την απόφαση για διάνοιξη νέων 
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οδοφραγμάτων, το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να εξετάσει την άμεση και 
επιτακτική προώθηση του θέματος της διάνοιξης Πυροΐου. 
 
Ο Δήμαρχος, υπό την ιδιότητά του ως μέλος της Επιτροπής Ακριτικών και 
Ημικατεχόμενων Δήμων, η οποία θα επανασυσταθεί από την Ένωση Δήμων 
και της οποίας πιθανόν να αναλάβει και την προεδρία της σε επόμενη 
συνάντηση που έχει προγραμματιστεί, ενημέρωσε τα μέλη ότι το θέμα Πυροΐου 
τέθηκε σε συνάντηση που είχε η εν λόγω Επιτροπή με τον Προέδρο της 
Δημοκρατίας το 2023. Κατά τη συνάντηση αυτή, ο Προέδρος αποδέχθηκε τη 
θέση ότι δεν θα δεχθεί τη διάνοιξη οποιουδήποτε άλλου οδοφράγματος, αν δεν 
συμπεριλαμβάνεται και η διάνοιξη της διόδου Πυροΐου. Ο Δήμαρχος, ανέφερε 
ότι είναι η ώρα να ζητηθεί από τον Πρόεδρο Χριστοδουλίδη όπως τηρηθεί η πιο 
πάνω δέσμευσή του, δηλαδή ότι δεν νοείται η διάνοιξη άλλου οδοφράγματος αν 
δεν συμπεριλαμβάνεται και η διάνοιξη της διόδου Πυροΐου. 
 
Ο Δήμαρχος, πληροφόρησε τα μέλη ότι το τελευταίο διάστημα έχει προβεί σε 
διάφορα διαβήματα με σκοπό τη δημοσιότητα στο αίτημα της Αθηένου για τη 
διάνοιξη της διόδου Πυροΐου και έχει κάμει παρεμβάσεις σε ραδιοφωνικά και 
τηλεοπτικά κανάλια κτλ.  
 
Ο Δήμαρχος στις δικές του παρεμβάσεις έχει τονίσει και πάλι ότι το θέμα της 
διάνοιξης της διόδου Πυροΐου είναι ανθρωπιστικό. Συνεπεία της 
Τουρκικής  εισβολής του 1974, ο Δήμος  Αθηένου έχει απομονωθεί 
συγκοινωνιακά και ενώ με τη διάνοιξη του δρόμου Αθηένου –  Λευκωσίας μέσω 
Πυροΐου η απόσταση Αθηένου – Λευκωσίας καλύπτεται σε 10 λεπτά, σήμερα 
χρειάζονται 45 – 60 λεπτά.  Αυτό συνεπάγεται πιο πολλά καύσιμα, πιο πολλές 
φθορές των οχημάτων και πιο πολύ χρόνο από και προς Λευκωσία.  Επίσης οι 
σπουδαστές αναγκάζονται να πληρώνουν ενοίκια και να διαμένουν στη 
Λευκωσία, ενώ θα μπορούσαν σε ελάχιστο χρόνο να πηγαινοέρχονται από το 
σπίτι τους στα πανεπιστήμια και οι οικογένειές τους να μην αναγκάζονται να 
πληρώνουν δυσβάστακτα ενοίκια.  Την ίδια ώρα, με τη διάνοιξη της 
διόδου  Πυροΐου, η είσοδος της Λευκωσίας θα αποσυμφορηθεί, αφού οι 
κάτοικοι της νότιας και ανατολικής ελεύθερης περιοχής της Κύπρου θα 
χρησιμοποιούν αυτό τον δρόμο, αποσυμφορώντας την υφιστάμενη είσοδο της 
Λευκωσίας.  Επίσης, δεν θα κινδυνεύουν ζωές κατοίκων που μεταφέρονται με 
νοσοκομειακά οχήματα στο Νοσοκομείο Λευκωσίας σε 45’ – 60’, αντί σε 10’ 
μέσω της διόδου Πυροΐου. Παράλληλα, με τη διάνοιξη θα εξυπηρετηθεί και η τ/κ 
Λουρουτζίνα. 
  
Ο Δήμαρχος υπογράμμισε την ανάγκη το αίτημα της Αθηένου να παραμείνει 
στην επικαιρότητα για το επόμενο διάστημα ενόψει των εξελίξεων με διάφορες 
ενέργειες, ενώ ανέφερε ότι θεωρεί ότι μια πανδημοτική συγκέντρωση δεν είναι 
η καλύτερη ενέργεια αυτό το διάστημα και ζήτησε τις απόψεις των μελών για 
σχετικούς χειρισμούς. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
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Τέθηκαν οι ακόλουθες προτάσεις σε ψηφοφορία. Η Πρόταση Α’ τέθηκε από 
τον Αντιδήμαρχο Αθηένου. Η Πρόταση Β’ τέθηκε από τον κ. Πανίκο Κουρσάρη. 
 
Πρόταση Α’:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, δια του Δημάρχου, να 

αποστείλει κατεπείγουσα γραπτή επιστολή προς τον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη, μέσω της οποίας  να 
ζητείται συνάντηση το αμέσως επόμενο διάστημα με το 
Δημοτικό Συμβούλιο, για να του εκθέσει και δια ζώσης τις θέσεις 
του και να συζητήσει εποικοδομικά μαζί του το όλο θέμα. 
Παράλληλα με την επιστολή να ενημερώνεται ο Πρόεδρος ότι, 
το Δημοτικό Συμβούλιο θα διοργανώσει στις 9 Νοεμβρίου 2024, 
από τις 11 το πρωί μέχρι τη μία το μεσημέρι, μαζική 
πανδημοτική συγκέντρωση, όπου θα διατρανωθεί η απόφαση 
και θέληση της Αθηένου να μη δεχθεί τη διάνοιξη 
οποιωνδήποτε άλλων σημείων διέλευσης, αν σ’ αυτά δεν 
συμπεριλαμβάνεται και η δίοδος Πυροΐου. 

 
Πρόταση Β’:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, δια του Δημάρχου, να 

αποστείλει κατεπείγουσα γραπτή επιστολή προς τον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη και να ζητεί άμεση 
συνάντηση με το Δημοτικό Συμβούλιο με ελάχιστη προθεσμία 
ανταπόκρισης, για να του εκθέσει και δια ζώσης τις θέσεις του 
και να συζητήσει εποικοδομικά μαζί του το όλο θέμα.    
Σε περίπτωση που διευθετηθεί η συνάντηση, να μην 
προχωρήσει ο Δήμος σε ενέργειες για διοργάνωση της μαζικής 
πανδημοτικής συγκέντρωσης.  

 
Υπέρ της Πρότασης Α’ τάχθηκαν οι κύριοι Αντιδήμαρχος Αθηένου, 
Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, Κούλλης Αντωνίου, Αντρέας Μ. Καϊλάς, Λευτέρης 
Κόλοκος, Στέλιος Κοραής, Δημήτρης Κουζαπάς, Μιχάλης Μιχαήλ, Μιχάλης 
Στυλιανίδης, Φάνος Φλουρέντζου, Σταύρος Χατζηχριστόφης και οι κυρίες Γιόλα 
Πάντιαρου και Κωνσταντίνα Παπαζαχαρίου. 
 
Υπέρ της Πρότασης Β’ τάχθηκαν οι κύριοι Γιάννης Παπουής, Δημήτρης 
Ιεροδιακόνου και Πανίκος Κουρσάρης.  
 
Απόφαση 1:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, με πλειοψηφία, 

αποφάσισε όπως αποσταλεί κατεπείγουσα γραπτή 
επιστολή προς τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Νίκο 
Χριστοδουλίδη, με την οποία να ζητείται συνάντηση με το 
Δημοτικό Συμβούλιο το αμέσως επόμενο διάστημα, για να 
του εκθέσει και δια ζώσης τις θέσεις του και να συζητήσει 
εποικοδομικά μαζί του το όλο θέμα.  
β) Παράλληλα, με την επιστολή να ενημερώνεται ο 
Πρόεδρος ότι το Δημοτικό Συμβούλιο θα διοργανώσει το 
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Σάββατο 9 Νοεμβρίου 2024, από τις 11 το πρωί μέχρι τη μία 
το μεσημέρι, μαζική πανδημοτική συγκέντρωση, όπου θα 
διατρανωθεί η απόφαση και θέληση της Αθηένου να μη 
δεχθεί τη διάνοιξη οποιωνδήποτε άλλων σημείων 
διέλευσης, αν σ’ αυτά δεν συμπεριλαμβάνεται και η δίοδος 
Πυροΐου. 

 
Απόφαση 2:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε τη 

σύσταση υποεπιτροπής σε σχέση με τον συντονισμό 
ενεργειών για τη διοργάνωση της πανδημοτικής 
συγκέντρωσης για τη διάνοιξη της διόδου Πυροΐου, την 
οποία θα απαρτίζουν οι πιο κάτω:  

1. Αντιδήμαρχος Αθηένου κ. Αντώνης Τουλούπης 
2. Αντιδήμαρχος Αβδελλερού κ. Θεόδωρος Δημητριάδης 
3. Λευτέρης Κόλοκος 
4. Αντρέας Μ. Καϊλάς 
5. Σταύρος Χατζηχριστόφη 
6. Δημήτρης Κουζαπάς 
7. Φάνος Φλουρέντζου 
Σχετικές αναρτήσεις για ενημέρωση του κοινού θα γίνουν 
με δημοσίευση Δελτίου Τύπου στα ΜΜΕ, στα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης του Δήμου σε ιστοσελίδα και 
facebook και σε άλλα μέσα.  

 
 
 

Υπ. …………..…………………… 
Κυριάκος Καρεκλάς  
Δήμαρχος Αθηένου 

 
 

22 Νοεμβρίου 2024 
 


